A Plea to Leaders of America

From time to time, the Reverend Thomas Wang has been writing letters to leaders of America in the past decades on national issues. This is the letter he sent to over 2,000 leaders (political, economic, educational and media etc.) in summer of 2013. Your urgent prayer is appreciated.

The Death of America

I respectfully write this letter to you about the Death of America! All is not well in our nation.

1. America the Beautiful

The early pilgrims and Puritans, with their precious document the Mayflower Compact, landed here in 1620 and built up this nation according to Biblical principles.

2. America the Mighty

God blessed America and made her a strong, rich and missionary-sending nation in the world.

3. America the Valiant

In both World War I and World War II, America was the main force, together with other free nations, to overcome tyranny and subjugation. It was her finest hour!

4. America the Prodigal

After so much high adventures and success, America began to let herself loose. The Sexual Revolution in the 60s, and the subsequent overflow of homosexual campaigns have all contributed to her departure from the right path and the Christian faith.

5. America the Rebel

Ironically, the highest judicial office of America has now become a leading destroyer of the moral and Biblical foundation of the land. The Supreme Court outlawed prayer in the public schools (1962), Bible reading in the public schools (1963) and the exhibition of Ten Commandments (1980); but has legalized abortion (1973), the teaching of atheism in public schools (1997), and same-sex marriage (2013). Indeed, the SUPREME COURT HAS BECOME THE SUPREME CURSE!

6. America the Dead

The tipping point happened on June 26, 2013, when the United States Supreme Court overturned Proposition 8 and DOMA. With a vote of 5 to 4, the nine black-robed men and women presided over the degradation of America to the level of modern day of Sodom and Gomorrah! We have glaringly shaken our fist in defiance to the Almighty. We may be sure that He will take up the challenge. America is doomed!

7. Is there any hope for America?

Humanly speaking there is none. We have forsaken God, the source of blessings and the fountain of life. Like the rebellious nation of Judah of old, God's judgment finally came upon them "until there was no remedy" (II Chr 36:16).

8. Our only hope is in Jesus Christ, Son of the living God, who died for our sins on the cross. For God has said: "If my people, who are called by my name, will humble themselves and pray and seek my face and turn from their wicked ways, then will I hear from heaven and will forgive their sin and heal their land" (II Chr 7:14)

May I humbly suggest that you as a prime leader of our nation, will come before the Lord Jesus Christ, truly receive him as your personal Savior and pray for his special mercies on the following supplications:

- 1. That He will grant a spirit of personal and national repentance to America.
- 2. America will again be a God-fearing nation, and Americans a God-fearing people.
- 3. America will continue to be a channel of blessings to peoples of the world.

May God bless you for your prayer and your efforts for our beloved and beleaguered nation.

Yours for the Restoration of America,

eures Wans

Thomas Wang (Rev.)

President Emeritus, Great Commission Center International

向美國各界領袖進言(中文譯本)

王永信牧師時常就社會的需要向美國總統及各界領袖進言,力陳時弊。以下是2013 年夏季王牧師向2,000多位政、經、教、媒體領袖的信。謹請大家代禱。

美國之死

謹以謙恭嚴謹的心向 閣下呈上書函,懇談「美國之死」。我們的國家目前情勢危殆!

一、美善的美國

早期歐洲的移民及清教徒於1620年抵達新大陸,按照「五月花公約」,以聖經原則建立美善的美國。

二、強大的美國

上帝施恩於美國,使美國強大、富足,並向普世差遣宣教士。

三、俠義的美國

美國是兩次世界大戰的主力,與其他盟國共同戰勝霸權與侵略;這是美國的黃金時代。

四、浪平的美國

在諸多豐功偉蹟之後,美國放鬆了自己的言行思潮:60年代的性革命及隨後流行發展的同性戀運動等,使美國偏離了正軌及基督教。

五、反叛的美國

萬想不到,美國的最高司法機構竟領先破壞美國的道德及聖經信仰根基!美國最高法院宣判禁止公立學院有禱告(1962),禁止在公立學校讀聖經(1963),禁止懸掛十條誡命(1980);但卻宣判墮胎合法(1973),在公立學校教導無神論合法(1997),以及同性婚姻合法(2013)!美國的最高法院變成了美國的最大咒詛!

六、死亡的美國

2013年6月26日是美國的生死轉捩點。那一天,美國最高法院9位身穿黑袍的男女大法官,以五對四票表決,推翻了「加州第八號提案」及「聯邦婚姻法DOMA」,使美國淪陷為今日的所多瑪、蛾摩拉!美國竟膽大地向神揮拳,神定會接受這樣挑戰,美國注定滅亡!

七、美國仍有希望嗎?

從人的角度來說,沒有希望了,因為我們棄絕了神!神是祝福之泉、生命之源。正如古時猶大國一樣,他們一意反叛,神的忿怒向祂的百姓發作,以致「無法可救」(代下三十六16)。

八、我們唯一的希望是耶穌基督, 祂是永生神的兒子, 為我們的罪死在十字架上。神說:「這稱為我名下的子民, 若是自卑、禱告, 尋求我的面, 轉離他們的惡行, 我必從天上垂聽, 赦免他們的罪, 醫治他們的地。」(代下七14)

閣下是美國重要領袖之一,關係美國前途命運至鉅,謹此誠懇盼望 閣下接受耶穌基督為救主, 並懇求祂施恩於以下各項祈求:

- 1. 懇求救主耶穌賜下悔改的靈給美國及美國人。
- 2. 使美國再次成為敬畏神的國家,美國人再次成為敬畏神的百姓。
- 3. 再次使美國成為向全世界祝福的管道。

顧 神賜福你為美國所盡的一切代禱與努力,祝 主恩豐厚!

大使命中心榮休會長 王永信 謹上